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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 2023-09-13 
 

Plats: Teamsmöte, 13-15 
 

Närvaro:  ☒ Mikael Grönkvist, ordf. 

 ☒ Emma Björklund 

 ☒ Helena Nyman 

 ☒ Sonja Sandström 

 ☒ Josefien Delrue 

  

☐ Håkan Hedenvind 

☒ Henri Börjesson 

☒ Katja Hunn 

☒ Annie Nygård Stark 

☒ Helena Falk 

☐ Mikael Johansson 

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Mikael G öppnar mötet.  
 
2. Ekonomisk status 

• Onboardning till ekonomistödet DKR är nu klar.  

• Inkomsdeklarationen för 2022 är inlämnad  

• 200 000 upparbetat av årets budget,  

• Årets intäkt hittils är 475000  
 

3. Uppföljning genomförda aktiviteter 

• Inga aktiviteter har genomförts sedan senaste mötet 
  

4. Kommande aktiviteter 

• Studieresa Hösten 2023 

• Fråga om självkostnadspris har inkommit vilket är ca 7500 

• 36 stycken deltagare har anmält sig 

• En krock med Esris användardagar för Swedavia är hanterad, vårt program  är 
oförändrat. 

• De som vill se insidan på Swedavia måste anmäla detta i förväg och lämna 
personnummer – diskussion om process för detta genomfördes. 

• Utredningar 2023 

• Status Agima - AI + Geodata: Projektet har precis kommit igång med intervjuer och  
skelett till rapport är klart. Enkät till GISS-medlemmar ska skickas ut.  

• Status Sundbyberg - Mobil laserskanning: Datainsamlingen utförd, mycket regn 
under den veckan. Körde 200 km på 9 kvkm kommun.  

• Ytterligare aktivitet under hösten 

• Internationella GIS-dagen 15 november 2023: Programpunkter klara; Agimas och 
Sundbybergs utredningar och FME:s användarkonferens i Bonn. Lokal och upplägg 
måste lösas. Helena N bokar lokal. Vi kör på samma arrangör som förra året. 
Anmälan måste öppna innan studieresan till Malmö en månad innan eventet, alltså 
cirka 10-15/10. Förslag att den ska vara öppen till 1/11. 

• GISS-AW. Vi är hos Agima men vi flyttar fram tillfället till januari, förslag onsdag 
eller torsdag v 4.  Möjliga föredrag är finansiering av kommunal geodataverksamhet, 
nyttoanalyser för geodata, bebyggelseregistret, järnvägsplanedata, examensarbete om 



 

 

placering av hyrcykelstationer, placering av off shore-vindkraft och automatisk 
digitalisering av detaljplaner (hur vet man att det blivit bra?). Mikael G går vidare 
med programmet till nästa möte. 

 
5. Övriga frågor 

• Medlemsläget 

• Ofta samma organisationer som kommer på alla arrangemang. Offentliga 
organisationer ofta mer aktiva än privata. Ibland finns personberoende där en tidigare 
aktiv organisation inte längre är aktiv efter att en anställd bytt arbetsgivare. 

• Mikael G har sedan tidigare kontaktat fyra medlemsorganisationer som inte varit 
aktiva på länge, för att höra hur de ser på sitt medlemskap.  De var tacksamma för att 
vi kontaktade dem, ingen av dem var på väg att lämna utan var nöjda med 
medlemskapet men hade inte haft möjlighet att vara med på aktiviteterna senaste åren. 

• Vad kan vi göra för att öka medlemsantalet? Förslag: 25-årsjubileum nästa år- Vi 
skulle kunna medverka på mässa, informera om jubileumsevent hos Geoforum, 
Kartografiska sällskapet etc. 

 

6. Kommande styrelsemöte 

• Mikael har skickat bokningar på kommande möten under hösten.  

• Mikael skickar förslag på tider för verksamhetsplaneringsdag i början av december.  
 
 
 

 

Mikael Grönkvist, ordförande

 

Annie Nygård Stark, sekreterare 
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BILAGA: Att-göra-lista 

Att göra Ansvarig 

 Quiz och utvärdering på dit- respektive hemresa till/från Malmö Mikael G 

Utskick om Studieresan till Malmö Sonja 

Undersöka om tillgänglighet för lokal till Internationella GIS-dagen Helena N 
Förslag på datum till verksamhetsplaneirngsdag Mikael G 

Fundera på upplägg och föredrag för GISS-AW på Agima Mikael G 

  

 
 

Kvarstående från tidigare protokoll: 

Att göra Ansvarig 

Fundera över möjliga åtgärder för att locka nya medlemmar Alla 
  

 
 


